

គំរូ ទំព័រនេះសម្រាប់សេចក្តីយោងតែប៉ុណ្ណោះ។



កាលបរិច្ឆេទ
ឈ្មោះអ្នកដាក់ការទាមទារ/និយោជិត
លេខសន្តិសុខសង្គម XXX-XX-
ការិយាល័យវិស័យ EDD

សំណើព័ត៌មានរង្វាន់សងប្រាក់វិញ

ឈ្មោះនិងអាសយដ្ឋានរបស់និយោជក ឬអ្នកទាមទារ៖

យើងត្រូវបានគេជូនដំណឹងថាអ្នកទាមទារដែលមានឈ្មោះខាងលើអាចទទួលបានប្រាក់រង្វាន់ត្រឡប់មកវិញ។ ប្រាក់សំណងត្រូវបានចាត់ទុកថាជាប្រាក់ឈ្នួល សម្រាប់គោលបំណងធានារ៉ាប់រងភាពអត់ការងារធ្វើ ហើយត្រូវបានបែងចែកទៅតាមរយៈ ពេលដែលវាត្រូវបានផ្តល់។ ប្រសិនបើអត្ថប្រយោជន៍ធានារ៉ាប់រងអត់ការងារធ្វើ (Unemployment Insurance, UI) ត្រូវបានបង់សម្រាប់រយៈពេលនេះ ការបង់ប្រាក់លើស ត្រូវបានបង្កើតឡើង។

ប្រសិនបើកិច្ចព្រមព្រៀងផ្តល់រង្វាន់ត្រឡប់មកវិញចែងនិយោជក និងកាត់បន្ថយប្រាក់រង្វាន់ត្រឡប់មកវិញដោយចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ UI ដែលបានបង់សម្រាប់រយៈពេលនោះ ផ្នែកទី 1382 នៃក្រមធានារ៉ាប់រងភាពអត់ការងារធ្វើតម្រូវឱ្យនិយោជកសងអត្ថប្រយោជន៍ទៅក្រសួង អភិវឌ្ឍន៍ការងារ (Employment Development Department, EDD)។ ព័ត៌មានទាក់ទងនឹងចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ UI ដែលបានបង់ក្នុងអំឡុងពេលដែលគ្របដណ្តប់ដោយរង្វាន់ប្រាក់ត្រឡប់មកវិញអាចទទួលបានពីអ្នកឯកទេសការទូទាត់លើសនៅការិយាល័យ EDD ដែលបានបង្ហាញខាងលើ។

អ្នកទាមទារ/និយោជិតមានទំនួលខុសត្រូវសម្រាប់ការបង់សងនៃអត្ថប្រយោជន៍ UI ដែលត្រូវបានប៉ះពាល់ប្រសិនបើចំនួន អត្ថប្រយោជន៍ មិនត្រូវកាត់ចេញពីរង្វាន់។

សូមបញ្ជូនព័ត៌មានខាងក្រោមទៅកាន់ការិយាល័យ EDD ដែលបាន បង្ហាញខាងលើ ដើម្បីបើកដំណើរការ EDD ដើម្បីកំណត់ចំនួន អត្ថប្រយោជន៍ UI ដែលបានបង់លើស ហើយកាត់ដែលទទួលខុសត្រូវ ក្នុងការទូទាត់សងវិញ។

រង្វាន់គឺសម្រាប់ (ជ្រើសយកមួយ)៖	<input type="checkbox"/> ការបង់សងចំនួនទាំងអស់	<input type="checkbox"/> ដំណោះស្រាយ
ចំនួនអាត្រាម៉ោងនៃការបង់ \$	ចំនួនម៉ោងបានធ្វើការក្នុងមួយសប្តាហ៍	
ចំនួនសរុបនៃការបង់សងសរុបមកវិញ \$	អំឡុងពេលគ្របដណ្តប់ដោយរង្វាន់ -	
ចំនួនបានដកចេញដោយព្រឹត្តិអត្ថប្រយោជន៍ UI បានទទួល \$	ការបង់សងត្រឡប់មកវិញបានចេញឱ្យ	

អ្នកទាមទារ៖ សេចក្តីជូនដំណឹងនៃការទូទាត់លើសចំនួន នឹងត្រូវបានផ្ញើទៅអ្នក ដោយបង្ហាញថាអ្នកទទួលខុសត្រូវសម្រាប់ការបង់សងចំពោះការទូទាត់លើសចំនួនឬអត់។

និយោជក៖ ប្រសិនបើអ្នកកាត់បន្ថយប្រាក់ត្រឡប់មកវិញដោយចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ UI ដែលទទួលបានសូមធ្វើការបង់ប្រាក់ទៅកាន់៖

Employment Development Department
Document Management Section, MIC 96
P.O. Box 826880
Sacramento, CA 94280-0001

រួមជាមួយឈ្មោះនិងលេខសន្តិសុខរបស់អ្នកទាមទារ/និយោជិតលេខគណនីបម្រុងរបស់អ្នក ហើយបង្ហាញថាការបង់ប្រាក់គឺសម្រាប់រង្វាន់ប្រាក់ត្រឡប់មកវិញ។

អ្នកតំណាង EDD